
UISZ Community Summary – Week 35 

广州增城誉德莱外籍人员子女学校教学活动总结—第35周 

INTRO 简介 
This week has been a very special one as PYP students and Y6 students performed in 
the Spring Festival - on Wednesday morning, which had the theme - "Myths and 
Legends'. The performance was managed by Ms Lyudmila our wonderful Music 
Teacher!  It was a visual feast for the eyes, and everyone had an enjoyable time.  
The performance was streamed to some parents due to Covid restrictions on the 
numbers of parents who could attend. Those that could attend enjoyed snacks in the 
foyer afterwards. 

在这一非常特别的一周里，我们小学部学生和六年级学生在周三上午的春季音乐

会上呈现了完美的演出。活动演出由我们出色的音乐老师 Lyudmila 女士主持！

在这场视觉的盛宴中，大家都玩的很开心，现场参加的家长随后享用美味小吃。

由于新冠疫情对家长人数的限制，我们也将音乐会表演转播给其他家长。 



 

 

 
 
 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 
 
PYP 小学项目 
Message from Mr Steve - Y3 Teacher 
来自 3 年级 Steve 老师的寄语   
“In Year 3’s final UOI of the year, we are exploring different buildings in the world, how they 

are made and the process of taking them from ideas to reality. We looked into what makes 

structures strong and stable, and also how we can make them beautiful too. For the end of 

unit project, students have designed a structure (house, shop, restaurant) and drawn a floor 

plan. They will use this to create a 3D scale model!”	
“在今年 3 年级的最后一个 UOI 中，我们正在探索世界上不同的建筑，它们是

如何制造的，以及将它们从想法变为现实的过程。我们研究了使结构坚固稳定的

原因，以及我们如何使它们也变得具有美感。在单元项目结束时，学生设计了一

个结构（房屋、商店、餐厅）并绘制了平面图。 他们将使用它来创建一个 3D 比
例模型！” 
 



 

 

 
 
 
 



 

 

 
 



 

 

 
 
 



 

 

 
 
 
 
 



 

 

MYP 中学项目 
Message from Ms Yolanda 
来自 Yolanda 老师的寄语 
Year 10 students have started their transition week to DP already. In Chinese 
Language and Literature class, they’ve picked Selina's and Max's brains, 
who’ve just completed their IBDP final exams one week ago. They also classify 
non-literary texts, as well as analyzed past papers with the guidance of Selina 
and Max. As Confucius said: As many people being together, there is always 
something to learn from others. Year 10 students truly received valuable 
experience and explored ATL skills from their young teachers! 
10 年级的学生已经开始了他们的大学预科文凭课程的过渡周。 在中文语言文学

课上，他们向一周前刚刚完成 IBDP 期末考试的 Selina 和 Max 师兄师姐请教学习

经验和指导。他们还对非文学文本进行分类，并在 Selina 和 Max 的指导下分析

过去的论文。正如孔子所说：三人行，必有我师焉。 10 年级的学生真正从他们

的年轻老师那里，获得了宝贵的经验并探索了 ATL 技能！ 

 



 

 

 
 



 

 

 
 

 



 

 

 
 

 
 



 

 

 

 
DP 大学预科文凭课程 
Message from Ms Andrea 
来自 Andrea 老师的寄语 
When learning is fun students engage and it raises their curiosity to take it further. DP 
English Language class year 10 students are having their first experience in the DP 
programme. 
当学习很有趣时，学生会参与其中，这会激发他们进一步学习的好奇心。 DP 英
语语言班 10 年级的学生将首次体验 DP 课程。 
 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

OUTRO 总结 
We wish all our hard working students, their parents and caregivers - a restful 
weekend.  See you back on Monday for more exciting learning! 

我们祝愿所有努力学习的学生、他们的父母和看护人——周末愉快。 周一见，

更多精彩学习！ 
 
Warmest wishes, 
致以诚挚的问候  
UISZ School & Boarding Community   
广州增城誉德莱外籍人员子女学校走读兼寄宿学校 


